
Mestská časť Bratislava-Staré Mesto 

r.rITfr.r 
~ 

Zápisnica a uznesenia 

zo 16. rokovania Miestnej rady mestskej časti Bratislava-Staré Mesto, konaného 
27. októbra 2020 

Prítomní členovia miestnej rady: Mgr. Martina Uličná, Mgr. arch. Miroslav Vrábel, Mgr. Boris 
Ažaltovič, Ing. arch. Ľubomír Boháč, Mgr. Petra Hitková, PhD„ MUDr. Viera Satinská, 
Ing. Matej Vagač 

Ostatní prítomní: Ing. arch. Zuzana Aufrichtová, JUDr. Milan Galanda, JUDr. Iveta Bahnová, 
Ing. Marcela Krajčíková Štrbová, Ing. Ing. Michaela Boďová, Ing. Janka Mešťaníková, Ing. Ján 
Krta, PhDr. Matej Alex 

Ospravedlnený: Mgr. art. Adam Berka, Ing. Martin Mlýnek 

PROGRAM: 
1. Informácia o pozastavení výkonu uznesenia č. 79/2020 z 29.09.2020 starostkou mestskej 

časti, ktorým miestne zastupiteľstvo schválilo všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti 

Bratislava-Staré Mesto č. 6/2020 o miestnej dani za vjazd a zotrvanie motorového vozidla v 
historickej časti mesta na území mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

2. Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
č. „„/2020 o miestnej dani za vjazd a zotrvanie motorového vozidla v historickej časti mesta 
na území mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

3. Návrh Stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto k návrhu 
všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy, ktorým sa 
mení a dopÍňa všeobecne záväzné nariadenie hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 
č. 15/2012 o dani za užívanie verejného priestranstva v znení všeobecne záväzného nariadenia 
hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy č. 3/2020 

4. Návrh Stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
k návrhu všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 
o zákaze umiestnenia herní a kasín na území hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 

5. Návrh Stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto k návrhu 
všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy, ktorým sa 
mení všeobecne záväzné nariadenie hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy č. 8/2019 
o dočasnom parkovaní motorových vozidiel 

6. Návrh Stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto k Dodatku 
č„„ Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy (k dočasnému parkovaniu 
motorových vozidiel) 

7. Návrh na deviatu zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na rok 2020 
a zmenu tvorby a použitia mimorozpočtových fondov mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
na rok 2020 

8. Návrh na zmenu uznesenia č. 57/2020, ktorým miestne zastupiteľstvo schválilo bezodplatnú 
výpožičku objektu zariadenia opatrovateľskej služby na ul. Dobšinského - Paláriková pre 
Seniorcentrum a schválenie nájmu nebytového priestoru kuchyne ako prípad hodný 
osobitného zreteľa pre úspešného uchádzača verejného obstarávania na prípravu a dodávku 
stravy pre Seniorcentrum Staré Mesto 



9. Návrh na predaj podielu na dome a na pozemku pare. č. 7585, ul. Kýčerského 9 v Bratislave 
1 O. Návrh stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

k odňatiu správy k pozemkom registra „E" pare. č. 8341 , pare č. 8340, pare. č. 8339, pare. č. 
833611 a k odňatiu komunikácie na Poštovej ulici spolu s prevodom vlastníctva k mobiliáru na 
Poštovej ulici 

11. Návrh na schválenie zámeru, spôsobu nájmu a podmienok obchodnej verejnej súťaže na 
nájom nebytového priestoru na ulici Ventúrska 9 v Bratislave 

12. Návrh na odpustenie dlhu 
13. Návrh plánu kontrolnej činnosti miestneho kontrolóra mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

na II. polrok 2020 
14. Správa o činnosti spoločnosti Technické služby Starého Mesta, a. s. 
15. Rôzne 

Rokovanie miestnej rady, ktoré sa uskutočnilo formou konferenčného hovoru v aplikácii MS 
Teams otvorila a viedla Ing. arch. Zuzana Aufrichtová, starostka mestskej časti Bratislava-Staré 
Mesto. 

Hlasovaním: za 6, proti O, zdržal sa O , neprítomní: 2 
členovia miestnej rady schválili program rokovania miestnej rady. 

Hlasovaním: za 6, proti O, zdržal sa O, neprítomní: 2 
za overovateľa zápisnice bola schválená Mgr. Martina Uličná, členka miestnej rady. 

- : -

K bodu 1: Informácia o pozastavení yýkonu uznesenia č. 79/2020 z 29.09.2020 starostkou 
mestskej časti, ktorým miestne zastupiteľstvo schválilo všeobecne záväzné 
nariadenie mestskej časti Bratislava-Staré Mesto č. 6/2020 o miestnej dani za 
vjazd a zotrvanie motorového vozidla v historickej časti mesta na území 
mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

Ing. arch. Aufrichtová - uviedla informáciu o pozastavení výkonu uznesenia č. 79/2020 
z 29.09.2020 starostkou mestskej časti, ktorým miestne zastupiteľstvo schválilo všeobecne 
záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Staré Mesto č. 6/2020 o miestnej dani za vjazd a 
zotrvanie motorového vozidla v historickej časti mesta na území mestskej časti Bratislava-Staré 
Mesto. 

Uznesenie č. 9112020 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 7, proti O, zdržal sa O, neprítomní: 

b e r i e n a v e d o m i e, 

že na rokovaní miestneho zastupiteľstva bude predložená informácia o pozastavení výkonu 
uznesenia č. 79/2020 z 29.09.2020 starostkou mestskej časti, ktorým miestne zastupiteľstvo 
schválilo všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Staré Mesto č. 6/2020 o 
miestnej dani za vjazd a zotrvanie motorového vozidla v historickej časti mesta na území 
mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

- : -
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K bodu 2: Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
č. „ . ./2020 o miestnej dani za vjazd a zotrvanie motorového vozidla v historickej 
časti mesta na území mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

Ing. arch. Aufrichtová - uviedla návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti 

Bratislava- Staré Mesto č .... ./2020 o miestnej dani za vjazd a zotrvanie motorového vozidla 
v historickej časti mesta na území mestskej časti Bratislava-Staré Mesto. 

Uznesenie č. 92/2020 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 7, proti O, zdržal sa O, neprítomní: 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti 

Bratislava-Staré Mesto č .... ./2020 o miestnej dani za vjazd a zotrvanie motorového vozidla 
v historickej časti mesta na území mestskej časti Bratislava-Staré Mesto. 

- : -

K bodu 3: Návrh Stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré 
Mesto k návrhu všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej 
republiky Bratislavy, ktorým sa mení a dopÍňa všeobecne záväzné nariadenie 
hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy č. 15/2012 o dani za užívanie 
verejného priestranstva v znení všeobecne záväzného nariadenia hlavného 
mesta Slovenskej republiky Bratislavy č. 3/2020 

Ing. arch. Aufrichtová - uviedla návrh Stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Staré Mesto k návrhu všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej 
republiky Bratislavy, ktorým sa mení a dopÍňa všeobecne záväzné nariadenie hlavného mesta 
Slovenskej republiky Bratislavy č. 15/2012 o dani za užívanie verejného priestranstva v znení 
všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy č. 3/2020. 

Uznesenie č. 93/2020 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 7, proti O, zdržal sa O, neprítomní: 1 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať návrh Stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto k návrhu všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej 
republiky Bratislavy, ktorým sa mení a dopÍňa všeobecne záväzné nariadenie hlavného mesta 
Slovenskej republiky Bratislavy č. 15/2012 o dani za užívanie verejného priestranstva v znení 
všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy č. 3/2020. 

- : -
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K bodu 4: Návrh Stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré 
Mesto k návrhu všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej 
republiky Bratislavy o zákaze umiestnenia herní a kasín na území hlavného 
mesta Slovenskej republiky Bratislavy 

Ing. arch. Aufrichtová - uviedla návrh Stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto k návrhu všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej 
republiky Bratislavy o zákaze umiestnenia herní a kasín na území hlavného mesta Slovenskej 
republiky Bratislavy. 

Uznesenie č. 94/2020 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 7, proti O, zdržal sa O , neprítomní: 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať návrh Stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto k návrhu všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej 
republiky Bratislavy o zákaze umiestnenia herní a kasín na území hlavného mesta Slovenskej 
republiky Bratislavy. 

- : -

K bodu 5: Návrh Stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré 
Mesto k návrhu všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej 
republikv Bratislayy, ktorým sa mení všeobecne záväzné nariadenie hlavného 
mesta Slovenskej republiky Bratislavy č. 8/2019 o dočasnom parkovaní 
motorových vozidiel 

Ing. arch. Boháč - požiadal o krátke vysvetlenie zmien a informoval sa, či sa nemení niečo 
v neprospech mestskej časti . 

Ing. Mešťaníková - vysvetlila, že jediné čo sa mení v návrhu VZN hl. mesta je účinnosť v § 22 
z 1. januára 2021 na 1. októbra 2021. 
Mgr. Ažaltovič - požiadal o vysvetlenie, ako spolu súvisí to, že podľa návrhu VZN sa 
zavádzanie novej celomestskej parkovacej politiky posúva na október 2021, ale podľa návrhu 
dodatku Štatútu, ktorý je predmetom rokovania v bode 6, VZN k dočasnému parkovaniu si 
mestské časti nebudú môcť prijímať do konca apríla 2021 , ale len do konca roka 2020. 
Ing. arch. Aufrichtová - uviedla, že parkovacia politika sa premietla nielen do VZN, ale aj do 
Štatútu, podľa ktorého je umožnené mestským častiam zavádzať tzv. malé parkovacie politiky do 
marca 2021, táto lehota sa skracuje do konca roka 2020 a tie mestské časti, ktoré majú schválenú 
svoju parkovaciu politiku ju môžu prevádzkovať do októbra 2021. 
Ing. arch. Boháč - konštatoval, že súhlasom s navrhovanými zmenami sa mestská časť vzdáva 
možnosti prijímať VZN. 
Ing. arch. Aufrichtová - uviedla, že je nehospodárne a nelogické, ak je lehota obmedzená do 
októbra budúceho roka zavádzať reguláciu parkovania, v Starom Meste platí rezidenčné 

parkovanie. Považuje za logické neumožňovať predÍženie mestským častiam, aby pristúpili na 
pol roka na svoje parkovacie pravidlá, čo by bolo mätúce aj voči obyvateľom. V októbri 2021 
končia všetky parkovacie politiky všetkých mestských častí, čo sa však nevzťahuje na rezidenčné 
parkovanie, ktoré nespadá pod reguláciu spoplatneného parkovania. 
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Mgr. Ažaltovič - nepovažuje to za správny prístup, pretože mestské časti, ktoré majú zavedenú 
parkovaciu politiku a chceli by urobiť akúkoľvek zmenu svojho VZN, tak podľa navrhovaného 
dodatku Štatútu nemôžu. Na túto skutočnosť by sa malo hl. mesto upozorniť a malo by sa 
v Štatúte prijať, aby mestské časti, mohli upravovať svoje už schválené VZN k parkovaniu. 

Uznesenie č. 95/2020 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 7, proti O, zdržal sa O, neprítomný: 1 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať návrh Stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto k návrhu všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej 
republiky Bratislavy, ktorým sa mení všeobecne záväzné nariadenie hlavného mesta Slovenskej 
republiky Bratislavy č. 8/2019 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel. 

- : -

K bodu 6: Návrh Stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré 
Mesto k Dodatku č„„ Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 
(k dočasnému parkovaniu motoroyých vozidiel) 

Ing. arch. Aufrichtová - uviedla návrh Stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Staré Mesto k Dodatku č .... Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 
(k dočasnému parkovaniu motorových vozidiel). 

Uznesenie č. 96/2020 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 7, proti O, zdržal sa O, neprítomný: 1 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať Návrh Stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto k Dodatku č. „. Štatútu hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy 
(k dočasnému parkovaniu motorových vozidiel) . 

- : -

K bodu 7: Návrh na deviatu zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na rok 
2020 a zmenu tvorby a použitia mimorozpočtových fondov mestskej časti 

Bratislava-Staré Mesto na rok 2020 

Ing. arch. Boháč - uviedol, že poslanci absolvovali prezentáciu kapitálového rozpočtu, , na 
Staromestskom klube sa dohodli, ktoré poslanecké projekty podporia, podujal sa na koordináciu 
medzi klubmi, ostatné poslanecké kluby potrebujú viacej času, takže sa nedostali k finále, ale za 
Staromestský klub pripravili pozmeňovací návrh. 
Mgr. Ažaltovič - odprezentoval pozmeňovací návrh za Staromestský klub. 
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Vypustiť položky: 
- vo Fonde rozvoja bývania - Rekonštrukcia objektu Smrečianska (+ 160 tis. Ew~, 

Rekonštrukcia Denné centrum pre seniorov - Grässlingova (+ 75 tis. Eur),-
- vo Fonde poplatku za miestny rozvoj - Revitalizácia DJ Jedlikova (+60 tis. Eur) - vzhľadom 

na to, že sa ihrisko nedá oplotiť je to zbytočný výdavok, lebo bude zdevastované. 
Doplnil, že k Rekonštrukcii Denného centra pre seniorov - Grässlingova - bolo pred začiatkom 
rokovania miestnej rady vicestarostkou vysvetlené, že priestory by bolo dobré zrekonštruovať, 

aby sa sem mohlo presunúť Denné centrum pre Seniorov z Heydukovej, aby sa v budove na 
Heydukovej uvoľnilo miesto pre rozšírenie priestorov škôlky o 2 triedy. Dovolil si predpokladať, 
že toto členovia klubu nebudú namietať, aj keď s nimi o tom nekomunikoval. 
Doplniť položky: 
- oprava plotu, osadenie lavičiek a výsadba zelene v parku na Belopotockého + 9 tis. Eur; 
- rekonštrukcia schodov na Podjavorinskej ul. podľa projektu obnovy Panenskej +8 tis. Eur; 
- rekonštrukcia priestorov Staromestskej knižnice na Panenskej 1 + 90 tis. Eur. 
Ing. arch. Aufrichtová - uviedla, že s predloženými zmenami nemá problém. Upozornila ale 
na nečakané výdavky v súvislosti s celoplošným testovaním na Covid-19, ktoré rastú do 
vysokých hodnôt, musíme zabezpečiť 40 odberných miest, t. j. náklady na ich fyzické 
zabezpečenie, náklady na odmeňovanie administratívnych pracovníkov, zabezpečenie stravy. Je 
možné, že celkovo dôjde k ďalšej zmene rozpočtu a niektoré teraz predložené plány nebude 
možné realizovať. 
Rekonštrukciu objektu Smrečianska môžeme okresať na minimum, Staré Mesto nemá miesto 
kde by mohlo byt' zriadené krízové centrum a za sumu, aká je navrhnutá v predloženej zmene 
rozpočtu je možné prerobiť to na byty. S TSSM, a. s. bola uzavretá dohoda, že objekt preberú 
v takom stave v akom je s tým, že mestská časť by zabezpečovala len tie najnutnejšie veci, 
prerobia si to tak, aby tam niektorí ich zamestnanci mohli bývať. 
Uviedla, že do zoznamu investičné oddelenie zahrnulo také položky, ktoré vieme obstarať, 
zabezpečiť a ktoré sú projekčne pripravené. Ak je rekonštrukcia schodov pripravená tak, že sa dá 
zrealizovať, tak nech sa dá do rozpočtu, v opačnom prípade ju treba presunúť na budúci rok. Čo 
sa týka knižnice, komunikovala s riaditeľkou, je rozumné urobiť tento rok len okná a vnútorné 
úpravy nechať na budúci rok, pretože tie nie sú zrealizovateľné z dôvodu krátkeho času. 
Mgr. Ažaltovič - poznamenal, že navrhovali investičné akcie zo zoznamu, ktorý uviedlo 
investičné oddelenie, na schody je projektová dokumentácia pripravená a úpravy parku na 
Belopotockého je menšia zmena. 
Ing. Vagač - uviedol, že klub Team Vallo sa zaoberal predloženým návrhom na zmenu 
rozpočtu, stotožňujú sa s návrhom vypustiť položku na rekonštrukciu objektu Smrečianska. 
Rekonštrukcia Denného centra pre seniorov - Grässlingova pred 2 týždňami v návrhu rozpočtu 
nefigurovala, ešte sa len obstaráva projektová dokumentácia a preto nevidí dôvod, prečo by sa 
mala táto položka zahrnúť do rozpočtu. Za posledné 2 roky sa investovalo dosť finančných 
prostriedkov do zariadení pre seniorov a preto by sa malo skôr zamerať na školské projekty. 
Nebolo to prerokované na školskej ani na sociálnej komisii, mnohí poslanci nevedia o čo a ani o 
aký priestor sa jedná. 
Ing. arch. Aufrichtová - informovala, že je to priestor prístupný priamo z Grässlingovej ulice, 
je v obytnom dome, kde si obyvatelia strážia, aká činnosť tam bude. Z dôvodu kapacitných 
problémov školstva sa operatívne pristúpilo k tomu, čo sa dá spraviť bez veľkých investičných 
nákladov. 
Ing. Vagač - ďalej uviedol, že navrhujú vypustiť vo Fonde poplatku za rozvoj položky 
Revitalizácia Dl Jedlíkova (+60 tis. Eur), Rekonštrukcia komunikácie na Gunduličovej (+37,7 
tis. Eur) a Rekonštrukcia ·Soférove schody (+ 60 tis. Eur), pretože to nebolo prerokované 
v komisii, poslanci nemajú žiadne info1mácie, nevideli projekty. Navrhuje o vyššie uvedené 
sumy navýšiť Fond na obnovu škôl. Súhlasia so zaradením položky vo výške 90 tis. Eur na 
rekonštrukciu priestorov Staromestskej knižnice na Panenskej 1. 
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MUDr. Satinská - žiadala o doplnenie informácie, kde presne sa nachádza priestor na 
Grässlingovej , kde má byt' zriadené denné centrum, ďalej uviedla, že o jeho zriadení neboli 
informovaní na sociálnej komisii a či je správne v súčasnej situácii investovať do takéhoto 
zriadenia. 
Ing. arch. Aufrichtová - informovala, že predmetný priestor sa nachádza sa na Gréisslingovej 
52, upresnila, že tento návrh prišiel zo školského a sociálneho oddelenia, považuje ho za 
rozumný a keď sa nezrealizuje včas, v septembri sa nebudú môcť tie 2 triedy otvoriť. 
Ing. Krajčíková Štrbová - vysvetlila, že čo sa týka rekonštrukcie Gunduličovej ulice, jedná sa 
o presun nevyčerpaných zdrojov z už zrealizovaných investičných projektov, ako je to vysvetlené 
v dôvodovej správe k materiálu. 
Výdavky kapitálového rozpočtu sú navrhované v celkovej výške 1 500 tis. EUR z titulu čerpania 
úveru v tejto výške. V prípade, že vyradíme niektoré projekty, je potrebné si zadefinovať, či tieto 
prostriedky sa presunú do Rezervného fondu, alebo sa použijú na financovanie iných projektov. 
V prípade, ak sa nevyčerpajú, tak sa presunú po schválení zastupiteľstvom na rok 2021 . 
Mgr. Hitková, PhD.- súhlasí s návrhmi obidvoch klubov, na zasadnutí bude navrhovať, aby sa 
ušetrené financie použili na projekty MŠ. Požiadala o vysvetlenie položky „Bežné výdavky" 
v sume 503 850 EUR vo Fonde poplatku za miestny rozvoj . 
Poukázala na skutočnosť, že k 1.9.2021 bude mestskej časti chýbať 9 tried 1. ročníka ZŠ. 
Na Komisii pre vzdelávanie, mládež a šport sa zhodli na tom, že mestská časť dokáže umiestniť 
do MŠ všetky deti, ktoré majú nastúpiť povinnú predškolskú výchovu, ale zo zákona máme 
povinnosť najmä umiestniť všetky staromestské deti do ZŠ. Upozornila na odstavený chodník pri 
ZŠ Vazovova z dôvodu opadávajúcej omietky, vie o tom, že sú pripravené projekty z roku 2016 
a mohla by sa zrealizovať oprava aspoň tej časti fasády, z ktorej opadávajú kusy omietky. 
Mgr. Uličná - vníma predložený návrh ako návrh zmeny rozpočtu, ktorý má byt' platný do 
konca roku 2020. Predchádzajúcu diskusiu považuje za podnetnú na prípravu rozpočtu na r. 
2021. K položke „Bežné výdavky" v sume 503 850 EUR vo Fonde poplatku za miestny rozvoj 
vysvetlila, že presun finančných prostriedkov z Fondu poplatku za rozvoj na vykrytie bežných 
výdavkov bol schválený uznesením zastupiteľstva. 
Ing. Vagač - poukázal na to, že školy by sa mali posilniť aj v súvislosti s developerskými 
projektami vo východnej časti mestskej časti. Priestor na Gréisslingovej 52 považuje za veľmi 
lukratívny na navrhované využitie. 
Ing. Krajčíková Štrbová - upresnila, že presun finančných prostriedkov vo výške 503 850 EUR 
z Fondu poplatku za miestny rozvoj bol schválený v 7. zmene rozpočtu na septembrovom 
zasadnutí MZ na základe zákona č . 67 /2020 Z. z. o niektorých mimoriadnych opatreniach vo 
finančnej oblasti v súvislosti so šírením nebezpečnej nákazlivej, ľudskej choroby COVID-19 
a teraz sa to už len rozúčtováva. 
Mgr. Hitková, PhD. - nesúhlasí s tým, aby sa všetky finančné prostriedky z úveru vo výške 1,5 
mil. Eur minuli len na projekty, ktoré sú pripravené, ale mali by sa nechať nejaké financie aj na 
budúci rok, pretože určite sa nedajú všetky projekty zrealizovať do konca roka 2020. 
Ing. Vagač - navrhol vzhľadom k tomu, že odznelo veľa pozmeňujúcich návrhov, či by na 
piatkovej gremiálke nepredložili zástupcovia klubov svoje priority a tam by sa dohodli na 
finálnej úprave, aby sa pozmeňujúce návrhy nepredkladali priamo na zasadnutí zastupiteľstva. 

Ing. arch. Aufrichtová - súhlasila s predloženým návrhom p. poslanca Vagača, s tým, že prizvú 
aj vedúceho investičného oddelenia. 

Uznesenie č. 97 /2020 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 7, proti O, zdržal sa O, neprítomný: 1 

odporúča 
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miestnemu zastupiteľstvu prerokovať návrh na deviatu zmenu rozpočtu mestskej časti 

Bratislava-Staré Mesto na rok 2020 a zmenu tvorby a použitia mimorozpočtových fondov 
mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na rok 2020. 

- : -

K bodu 8: Návrh na zmenu uznesenia č. 57/2020, ktorým miestne zastupiteľstvo schválilo 
bezodplatnú výpožičku objektu zariadenia opatrovateľskej služby na ul. 
Dobšinského- Paláriková pre Seniorcentrum a schválenie nájmu nebytového 
priestoru kuchyne ako prípad hodný osobitného zreteľa pre úspešného 
uchádzača verejného obstarávania na prípravu a dodávku stravy pre 
Seniorcentrum Staré Mesto 

Ing. arch. Aufrichtová - uviedla návrh na zmenu uznesenia č. 57/2020, ktorým miestne 
zastupiteľstvo schválilo bezodplatnú výpožičku objektu zariadenia opatrovateľskej služby na ul. 
Dobšinského- Palárikova pre Seniorcentrum a schválenie nájmu nebytového priestoru kuchyne 
ako prípad hodný osobitného zreteľa pre úspešného uchádzača verejného obstarávania na 
prípravu a dodávku stravy pre Seniorcentrum Staré Mesto. 

Uznesenie č. 98/2020 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 7, proti O, zdržal sa O, neprítomný: 1 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať návrh na zmenu uznesenia č. 57 /2020, ktorým miestne 
zastupiteľstvo schválilo bezodplatnú výpožičku objektu zariadenia opatrovateľskej služby na ul. 
Dobšinského- Paláriková pre Seniorcentrum a schválenie nájmu nebytového priestoru kuchyne 
ako prípad hodný osobitného zreteľa pre úspešného uchádzača verejného obstarávania na 
prípravu a dodávku stravy pre Seniorcentrum Staré Mesto. 

- : -

K bodu 9: Návrh na predaj podielu na dome a na pozemku pare. č. 7585, ul. Kýčerského 9 
v Bratislave 

Uznesenie č. 99/2020 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 7, proti O, zdržal sa O, neprítomný: 1 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať návrh na predaj podielu na dome a na pozemku pare. č. 
7585, ul. Kýčerského 9 v Bratislave. 

- : -
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K bodu 10: Návrh stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré 
Mesto k odňatiu správv k pozemkom registra „E" pare. č. 8341, pare č. 8340, 
pare. č. 8339, pare. č. 8336/la k odňatiu komunikácie na Poštovej ulici spolu s 
prevodom vlastníctva k mobiliáru na Poštovej ulici 

Ing. arch. Aufrichtová - uviedla návrh stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Staré Mesto k odňatiu správy k pozemkom registra „E" pare. č. 8341, pare. č. 8340, 
pare. č. 8339, pare. č. 8336/la k odňatiu komunikácie na Poštovej ulici spolu s prevodom 
vlastníctva k mobiliáru na Poštovej ulici . 
Ing. arch. Boháč - požiadal o informáciu, o ktoré pozemky a priestory sa jedná v rámci zámeny. 
Ing. arch. Aufrichtová - prisľúbila, že do rokovania miestneho zastupiteľstva pošlú poslancom 
túto informáciu. 

Uznesenie č. 100/2020 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 7, proti O, zdržal sa O, neprítomný: 1 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať návrh stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto k odňatiu správy k pozemkom registra „E" pare. č. 8341 , pare č. 8340, 
pare. č. 8339, pare. č. 8336/l a k odňatiu komunikácie na Poštovej ulici spolu s prevodom 
vlastníctva k mobiliáru na Poštovej ulici . 

- : -

K bodu 11: Návrh na schválenie zámeru, spôsobu nájmu a podmienok obchodnej verejnej 
súťaže na nájom nebytového priestoru na ulici Ventúrska 9 v Bratislave 

Ing. Vagač - konštatoval, že v predloženom návrhu sú chyby, systém v prvý krát vyhlásenej 
súťaže bol v tom, že súťaž bola dvojkolová a anonymná, čiže v prvom kole sa vyhodnocovali 
projekty a v druhom kole sa otvárali obálky, kde bola uvedená identifikácia predkladateľa. 
Keďže je tam uvedená požiadavka uviesť na obálku s predloženými návrhmi meno a adresu 
predkladateľa, je porušená anonymita. Vzhľadom k tomu, že nie všetky podmienky 
z predchádzajúcej súťaže boli premietnuté do predloženého návrhu, požiadal o ich doplnenie. 
Ing. Boďová - uviedla, že návrh bol upravený z dôvodu ťažkého vyhodnocovania 
predchádzajúcej súťaže, aby v čase, keď sa bude otvárať návrh projektov bol uchádzač známy. 
Ing. Vagač - doplnil, že súťaž bola zrušená z dôvodu, že nie všetci účastníci pochopili 
anonymitu. Žiadal upraviť materiál, podľa predchádzajúcej súťaže a viac zvýrazniť tú 
anonymitu. Poukázal aj na zvýšenú sumu z 1 na 5 EUR/m2 a navrhol ju upraviť naspäť na 1 
Euro. Požiadal na rokovanie miestneho zastupiteľstva predložiť materiál upravený podľa jeho 
pripomienok. 
Ing. arch. Aufrichtová - požiadala, aby sa dohodol taký formát, aby bola istota, že drnhý krát 
vyhlásená súťaž bude môcť byt' riadne vyhodnotená. 

Uznesenie č. 101/2020 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 7, proti O, zdržal sa O, neprítomný: 1 

9 



odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať návrh na schválenie zámeru, spôsobu nájmu a podmienok 
obchodnej verejnej súťaže na náj om nebytového priestoru na ulici Ventúrska 9 v Bratislave. 

- : -

K bodu 12: Návrh na odpustenie dlhu 

JUDr. Hahnová - uviedla návrh na odpustenie dlhu. Doplnila, že Škodová komisia mestskej 
časti odporučila odpustenie dlhu. Komisia pre nakladanie s majetkom a financie nemala 
pripomienky k predloženému návrhu. 
Ing. arch. Boháč - požiadal o info1máciu, či v súčasnosti dlžník nie je vlastníkom nového 
objektu. 
JUDr. Hahnová - informovala, že nie, ani v minulosti sa nepodieľal na spolupodnikaní v danom 
priestore, venoval sa iným aktivitám, v danej zmluve figuroval krátke obdobie. 

Uznesenie č. 102/2020 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 6 proti O, zdržal sa 1, neprítomný: 1 

odporúča 

miestnemu zastupiteľstvu prerokovať návrh na odpustenie dlhu. 
- : -

K bodu 13: Návrh plánu kontrolnej činnosti miestneho kontrolóra mestskej časti 

Bratislava-Staré Mesto na II. polrok 2020 

JUDr. Galanda - uviedol návrh plánu kontrolnej činnosti miestneho kontrolóra mestskej časti 

Bratislava-Staré Mesto na II. polrok 2020. Doplnil, že bola zahájená minulý týždeň kontrola na 
ZŠ Hlboká. 

Uznesenie č. 103/2020 

Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 7, proti O, zdržal sa O, neprítomní: 1 

b e r i e n a v e d o m i e, 

že na rokovanie miestneho zastupiteľstva miestny kontrolór predloží návrh plánu kontrolnej 
činnosti miestneho kontrolóra mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na II. polrok 2020. 

-: -

K bodu 14: Správa o činnosti spoločnosti T echnické služby Starého Mesta, a. s. 

Uznesenie č. 104/2020 
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Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

hlasovaním: za 7, proti O, zdržal sa O, neprítomný: 1 

b e r i e n a v e d o m i e, 

že na rokovanie miestneho zastupiteľstva starostka predloží správu o činnosti spoločnosti 

Technické služby Starého Mesta, a. s .. 
- : -

K bodu 15: Rôzne 

Mgr. Hitková, PhD. - požiadala o informáciu, ako bude riešený deficit 9 tried 1. ročníka 
v septembri 2021. Uviedla, že komunikovala s vedúcim investičného oddelenia nebude v že 
v prípade, ak nebude vypísaná výzva na Eurofondy ohľadom rozširovania kapacít ZŠ, či by 
mestská časť vedela zrealizovať 4. poschodie na ZŠ Dubová, kde by mohli byť umiestnené 4 
triedy, resp. ako inak vyrieši mestská časť ten deficit tried. 
Ing. arch. Aufrichtová - uviedla, že prvá vec, od nástupu do funkcie, bola tá, že sa prešli 
všetky ZŠ, hľadalo sa, kde je možné najrýchlejšie riešenie na vytvorenie nových kapacít. ZŠ 
Dubová sa ukázala ako najvhodnejšia, mestská časť má dnes už k dispozícii právoplatné 
stavebné povolenie. Veľká požiadavka vznikne v zóne Chalupkova, mestská časť je v rokovaní 
s mestskou časťou Ružinov, ktorá plánuje vybudovať novú školu, do ktorej obvodu by sa 
zahrnuli aj Staromestské ulice, keďže ide o hraničné územie. Intenzívne sa hľadajú akékoľvek 
spôsoby na rozšírenie kapacít, aby sa uspokojili tie požiadavky, ktoré sú. 

Overovateľ: Mgr. Martina Uličná ~{J.__/ 
Zapísala: Ing. Schmidtová 
V Bratislave 28.10.2020 / 
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